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Abstract (en)
The intention is to develop a large-surface-area flooring system which comprises planar floor slabs, can be easily constructed and dismantled and,
even on irregular ground, can span large widths of from 2.50 m to 3.0 m without underfilling. This is made possible by the cavity elements 1 to 4, in
a flooring system comprising a plurality of cavity elements consisting of metallic material, being provided with guide and clamping parts 4, 5 running
on the longitudinal sides. The surfaces of the open end sides of the cavity elements terminate flush with in each case a delimiting profile 6, 7 which
comprises an aluminium extruded section with a rectangular cross-section and an extended base surface which serves as bearing surface for the
end sides of the cavity elements, the ends of the delimiting profiles 6, 7 being connected in a positively locking and/or frictionally locking manner to
the respectively outwardly located cavity element 1, 4. <IMAGE>

Abstract (de)
Es soll ein großflächiges, aus ebenen Bodenplatten bestehendes Fußbodensystem entwickelt werden, das leicht auf- und abbaubar ist und auch
auf unebenen Böden ohne Unterfütterung große Spannweiten von 2,50 m bis 3,0 m überbrückt. Dies wird dadurch ermöglicht, daß bei einem
Fußbodenystem, bestehend aus mehreren Hohlkammerelementen aus metallischem Werkstoff die Hohlkammerelemente 1 bis 4 mit an den
Längsseiten verlaufenden Führungs- und Verklammerungsteilen 4,5 versehen sind, wobei die offenen Stirnseiten der Hohlkammerelemente
flächenbündig mit jeweils einem Begrenzungsprofil 6,7 abschließen, das aus einem Aluminiumstrangpreßprofil mit Rechteckquerschnitt und einer
verlängerten Basisfläche besteht, die als Auflagefläche für die Stirnseiten der Hohlkammerelemente dient, wobei die Enden der Begrenzungsprofile
6,7 mit dem jeweils außenliegenden Hohlkammerelement 1,4 form- und/oder kraftschlüssig verbunden sind. <IMAGE>
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